



CAPRICE® 
walking on air





SPRING | SUMMER 2021





 © 23650-26-341 taupe metallic | Caprice Insole
 © 23651-26-654 sun nappa | Blue Oxygen | Caprice Insole | Remov. Footbed



 © 23753-26-649 orange naplak | Caprice Insole
 © 23753-26-759 cactus suede | Caprice Insole





👠 © 29601-26-289 lt. grey leo comb. | Caprice Premium
👠 © 27300-26-493 beige snake comb. | Caprice Premium



👠 © 22104-26-557 pink snake | Sacchetto
👠 © 22104-26-671 lemon snake | Sacchetto
👠 © 24202-26-733 olive multi snake | Sacchetto





👟 23501-26-336 sand comb. | Caprice Insole | Remov. Footbed
👟 23714-26-948 pearl metallic | Caprice Insole | Remov. Footbed



👟 23717-26-943 silver comb. | Caprice Insole | Remov. Footbed





🏠 © 23722-26-112 white pink comb. | Remov. Footbed



🏠 © 23723-26-233 lt. grey comb. | Caprice Soft | Remov. Footbed



🏠 © 28702-26-920 silver metallic



CAPRICE® 

🏠 © 28308-26-970 metallic comb.



© 24700-26-675 peach knit | Caprice Insole | Remov. Footbed
© 24700-26-259 pebble knit | Caprice Insole | Remov. Footbed



CAPRICE 

© 23711-26-673 peach knit comb. | Caprice Insole | Remov. Footbed
☆ © 23706-26-770 cactus comb. | Caprice Insole | Remov. Footbed



🏠 © 29600-26-144 offwhite softnappa | Stretch Out



🏠 © 22401-26-510 rose metallic





☞ © 23721-26-638 sun comb. | Caprice Insole | Remov. Footbed



☞ Ⓜ 23700-26-197 white comb. | Caprice Insole | Remov. Footbed
☞ © 23702-26-525 red softnappa | Caprice Insole | Remov. Footbed



LEATHER FASCINATION

CAPRICE combines high quality leather with fashionable designs to unique shoe creations. Like a second skin, shoes made of leather caress the feet. Thanks to its outstanding breathability, leather also supports the natural temperature regulation of the feet. It also guarantees maximum comfort when worn.

FASZINATION LEDER

Qualitativ hochwertige Leder und modische Designs verbinden sich bei CAPRICE zu unverwechselbaren Schuhkreationen. Einer zweiten Haut gleich, umschmeichelt es den Fuß. Durch seine hervorragende Atmungsaktivität wird zusätzlich das Fußklima auf optimale Weise unterstützt. Leder garantiert Ihnen einen maximalen Tragekomfort.



CAPRICE SOFT

Inside the outsole is a specially developed cushioning system that guarantees an extra-soft stride thanks to its elastic cushioning bowls.

The pressure of the foot activates the perforated blue bowls, they adapt individually to each foot and supply the entire inner shoe with air through a pumping effect.

CAPRICE SOFT

Im Innern der Laufsohle befindet sich ein speziell entwickeltes Dämpfungssystem, das durch elastische Dämpfungsschalen ein extra-weiches Auftreten garantiert. Durch den Druck des Fußes werden die perforierten blauen Schalen aktiv, passen sich individuell jedem Fuß an und versorgen durch einen Pumpeffekt den gesamten Innenschuh mit Luft.

QUALITY & INNOVATION



BLUE OXYGEN

A revolutionary climate for your feet! Fresh air flows into the shoe through the openings of the BLUE OXYGEN sole and continuously supplies the air chambers of the CAPRICE INSOLE with oxygen. The pumping effect of the insole allows moist air to escape through the openings. This guarantees a pleasant fresh and dry walking experience.

BLUE OXYGEN

Die Klima-Revolution im Schuh! Frischluft strömt durch die Öffnungen der BLUE OXYGEN Sohle in den Schuh und versorgt die Luftkammern der CAPRICE INSOLE kontinuierlich mit Sauerstoff.

Der Pumpeffekt der Innensohle lässt feuchte Luft anschließend durch die Öffnungen wieder entweichen. Ein angenehm frisches und trockenes Laufgefühl ist garantiert.



BETTER CLIMATE REGULATION

In the patented CAPRICE INSOLE up to 300 air bubbles ensure the optimum circulation of air and the ideal climate for your feet with every step.

Another plus: the cushioning effect of the bubbles relieves the burden on your entire body.

BESSERE KLIMAREGULIERUNG

In der patentierten CAPRICE INSOLE sorgen bis zu 300 Luft-Halbkugeln bei jedem Schritt für eine optimale Luftzirkulation und ein ideales Fußklima.

Ein weiteres Plus: Die federnde Wirkung der Kugeln entlastet Ihren gesamten Körper.

CAPRICE[®] 
walking on air

CAPRICE Schuhproduktion GmbH & Co. KG
A member of the Wortmann Group
Blocksbergstr. 158, 66955 Pirmasens, Germany
+49 (0)63 31 27 33 0
marketing@caprice.de
www.caprice.de

CAPRICE Representatives / Vertretungen:
www.caprice.de/representatives
www.caprice.de/vertretungen

